
Referat BID generalforsamling 
Onsdag d 2/12 2020 kl. 16-17 
På Vejle Tekniske Gymnasium 
 
Generalforsamlingen blev fortrinsvis afholdt virtuelt i år grundet Coronasituationen. 
Man kunne deltage via Google Meet. Flere fra bestyrelsen deltog dog med fysisk tilstedeværelse. 
 

1. Valg af dirigent 
Christine blev valgt. 

2. Formandens beretning om foreningens virke, ved Christine Brænder Almstrup 
Nedenfor er angivet overskrifter i beretningen. Hele beretningen kan læses på bilag 1 
Hvorfor har vi brug for en faglig forening? 
Henvendelser til den faglige forening. 
Henvendelser fra den faglige forening. 
Udvikling af forsøg og forløb. 
Nyhedsbreve. 
Kontakt til fagkonsulenter 
Bestyrelsen og foreningen. 
Tak for din opbakning. 
 

3. Fremlæggelse af det reviderede regnskab, ved Mårten 

Budget for 2020 vises.  
Regnskabet  til og med den 20/11-2020 vises. 
Her ses flere indtægter og færre udgifter. 
Pengene har ikke fået lov at arbejde så meget p.g.a. Corona situationen 
Budget 2021 vises. 
2-3 workshops forventes næste år. Derfor øget indtægt. 
Stor ny post. Udviklingspulje af materialer . 
Derudover er der plads til lidt ”polstring” af foreningen næste år. 
Budget 2020, regnskab til 20/11-2020 samt budget 2021 kan ses på bilag 2. 

 
 

4. Godkendelse af budget, ved Mårten 

Budget godkendt 
5. Behandling af indkomne forslag, ved Christine 

Ingen forslag. 
 

6. Fastsættelse af kontingent for 2021, ved Mårten. Vi foreslår at vi fastholder kontingentet 
på kr. 175 

Enstemmigt vedtaget. 
7. Valg af bestyrelsesmedlemmer: Jesper (Haderslev Katedralskole), Anine (Borupgaard 

Gymnasium), og formand Christine (Roskilde Gymnasium) er på valg i år og genopstiller.  



Da Hanne er udtrådt af bestyrelsen, foreslår vi at Mads (Næstved Gymnasium og HF) 
opstiller til bestyrelsen. Bestyrelsen konstituerer sig selv med næstformand og kasserer, 
ved næste bestyrelsesmøde i december 2020.  
Christine stiller op som formand enstemmigt vedtaget.  
Jesper er valgt enstemmigt valgt 
Anine er valgt enstemmigt 
Mads Ole er valgt enstemmigt 
Ikke flere melder sig til bestyrelsen 
Anja enstemmigt valgt som ny kassér. 

8. Valg af suppleanter. Vi mangler 2. 
Man er ikke nødvendigvis med til møderne. 
Der spørges om nogen har lyst. Ingen melder sig. 

9. Valg af revisor. Mårten genopstiller ikke.  
Der skal vælges ny revisor. Roskilde Gymnasiums Økonomichef vil gerne revidere. 
Enstemmigt vedtaget. 

10. Eventuelt 
Man må også gerne melde sig til udvikling af, materialer eller andet. Ad hoc. 
Generalforsamlingen afsluttes. 
Tak for nu. 
 
Bilag 1 formandens beretning. 
Bilag 2 Budget 2020, Regnskab 2020, Budget 2021 
 
Bilag 1) 
 

 



 

 
 



 
 

 



 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



Bilag 2 
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